
Poštovane zastupnice i zastupnici Hrvatskoga sabora, draga djeco - članovi NEF-a Hrvatske,  

i svi vi odrasli koji nas podržavate, srdačno vas pozdravljam! 

Zovem se Marin Punda i dolazim iz grada koji istodobno nosi titulu kolijevke hrvatske 

povijesti i najmlađega grada u Hrvatskoj (naravno zbog najvećega broja djece i mladih). 

Nadam se da pogađate da je riječ o Solinu. 

Član sam posljednjih dvaju saziva Dječjega gradskog vijeća svoga grada i ponosno sam nosio 

titulu dječjega gradonačelnika do rujna ove godine. Kao predstavnik Solina – grada prijatelja 

djece, izabran sam u drugi saziv NEF-a Hrvatske. 

U okviru rada Dječjega gradskog vijeća raspravljali smo o različitim problemima, poduzimali 

mnoge inicijative i provodili akcije, no tema kojom se posebno bavimo odnosi se na pravo 

djece i mladih na slobodno vrijeme i igru.   

Solin je uvijek bio sportski grad, ponosan na svoje sportaše i njihove uspjehe. Posljednjih se 

pet godina uočava briga o razvoju i poboljšanju sportskih sadržaja u našem gradu. Izgrađeni 

su sportski tereni, street work out te skate park koji je nedavno i proširen na radost nas djece i 

mladih. Prije godinu dana Grad Solin priključio se gradovima i općinama koji su povezani 

sustavom javnih bicikla. 

U Dječjem gradskom vijeću svjesni smo truda i brige za nas najmlađe, ali svakako danas 

želim u ime svojih sugrađana vršnjaka predložiti inicijative koje bi mogle unaprijediti 

kvalitetu života djece u Solinu. 

Prva inicijativa odnosi se na proširenje biciklističkih staza. Svjesni smo da je biciklizam zdrav 

način prijevoza, a pored toga je i održiv za okoliš. Povećanje broja biciklističkih staza u 

Solinu ne samo da bi rasteretilo prometne gužve, već bi i potaknulo ekološki prihvatljive 

oblike prijevoza.  



Druga ključna inicijativa koju želim istaknuti jest nastavak investiranja u sportske terene i 

sadržaje na rubna područja grada. Sport nije samo sredstvo očuvanja zdravlja, već i izvor 

zajedništva i način upoznavanja sa znamenitostima grada Solina. Za nas mlade posebno je 

važna izgradnja dodatnih sportskih terena, kao što je bazen koji nažalost u Solinu još 

nemamo, nogometna, a posebno košarkaška igrališta jer njih najviše nedostaje. Želimo prostor 

za svoje sportske aktivnosti kako bismo imali priliku razvijati zdravi životni stil. 

Na kraju, želim naglasiti važnost činjenice da je Solin grad prijatelj djece. Proširenje  

biciklističkih staza i sportskih terena izravno će utjecati na život djece u gradu Solinu. 

Omogućavanje sigurnih prostora za igru, tjelesnu aktivnost i zajedništvo važno je za naš 

razvoj i sretno odrastanje. 

Uz vašu podršku, vjerujem da možemo zajedno ostvariti ove inicijative i omogućiti bolju 

budućnost za djecu grada Solina, pa tako i za sam Solin.  

Sretan zbog današnje prilike da s vama podijelim razmišljanja svojih prijatelja i vršnjaka, 

pozdravljam vas i zahvaljujem na pažnji! 
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